
 

Förening Organisationsnummer Handläggare 

IBF Borlänge   882601-6787   Lisa Brandt 

Mötesanteckningar från ungdomskommitté - möte 2 

Datum| 2025-02-12 | Plats| Kansliet 

Närvarande 

Sara Hedman HJ, Madelen Dalkvist P12, Johan Engström P14, Sanna Diffner F11/12, Elisabeth Vass Sandberg PF15, 
Anna Westerlund P11, Johanna Borres F14/15, Ann-charlotte Fallstig Brandt P13 + DJ, Mimmi Esbjörnson F13, Josefin 
Morelius P17, Fia Olsén P09-10, Ida Hellström Hebert P09-10, Marcus Magnusson P16 + P18, Jörgen Dufvenberg 
Styrelsen, Lisa Brandt Styrelsen 

Minnesanteckningar 

F13 kom inte åt matchklockan under helgens match. Det är anmält till kommunen.  

Jörgen, som sitter i styrelsen för Dalarnas innebandyförbund, har påtalat till förbundet att P11 inte vill 

hamna i den norra serien nästa år igen. 

Alla ledare i båset måste ha licens, GUD har haft det bestämt tidigare, Svenska innebandyförbundet 

kommer bestämma det till nästa år. 

Vid tillfällen som yngre lag tränar på liten plan, innan ett äldre lag tränar efter får lagen hjälpas åt att ta lite 

tid av respektive träning för att justera sargen.  

F14/15 efterfrågar målvaktsträning. Förslag: Evelinn, DJ-målvakt, besöker laget och kör målvaktsträning.  

Utomhusplan ska sättas upp i vår. Föreningen får hjälpas åt att bygga ihop den. Information skickas ut 

senare.  

Cup på utomhusplanen under våren. Mer information kommer.  

Övriga frågor 

Sarger 

Gyllehallens sarg måste verkligen bytas, den är nästan farlig. Paradishallen saknar många stroppar. Ena 

vagnen i är trasig. Förslag: Ha stroppar i lagens väskor som de kan sätta upp vid behov.  

Fakturering 

Önskemål om att fakturorna ska gå ut tidigare. Senast i november.  

Ledarfråga 

F11/12 efterfrågar om det finns någon junior som vill komma och vara med i tränargruppen. Behövs en ny 

ledare till nästa säsong.  

Vi har inget arvode till ledare. Vi tar med det till styrelsen och nästa budgetmöte.  

Matchvärdsvästar 

Lisa kollar med Lennart  

Träningstider 

P18 vill ha lite längre träning. Be Lennart förlänga P18s träning de lördagar det går. Vill ha 2 träningstider 

nästa säsong.  

Förråd i Honefshallen 

Nyckeln till förrådet med bland annat småmål togs bort, skickar fråga till kommun om varför.  



Sidan 2 

Incident med brandalarmet 

Brandlarmet gick när en boll sköts på brandalarmet i Paradishallen. 

Musikskåp i paradishallen 

Nyckel till musikskåp i paradishallen – handbollen har en nyckel, det vill vi också ha eller att det finns en 

gemensam. Skicka till kommunen.  

Det är många lag som har cup efter matchklädesinlämningen, meddela styrelsen att flera lag kommer 

lämna in matchkläder senare.  

 

 


